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Vragen van het lid Dijkgraaf (SGP) aan de Staatssecretaris van Economische 
Zaken over het bericht dat bij RVO geld zoek is geraakt (ingezonden 
29 augustus 2016). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het bericht dat de Rijksdienst voor Ondernemend 
Nederland (RVO) de bedrijfstoeslag over het jaar 2015 nog niet volledig heeft 
uitbetaald?1 

Vraag 2
Hoe waardeert u het feit dat de toegezegde deadline van 1 juli 20162 

ruimschoots is gepasseerd en de betalingen nog steeds niet volledig zijn 
afgerond? 

Vraag 3
Hoe is de onderschrijding van het beschikbare budget (€ 749 miljoen, 
begroting voor het jaar 2016) te rijmen met de vaststelling eind 2015 dat voor 
2015 sprake is van «een lichte overschrijding van het beschikbare budget 
voor rechtstreekse betalingen» en dat derhalve een korting is toegepast?3 

Vraag 4
Hoe valt het bericht van RVO dat de bedrijfstoeslagen op 12 juli jl. volledig 
zijn uitbetaald en uw mededeling aan de Kamer hierover4 te rijmen met het 
genoemde bericht dat de bedrijfstoeslag over het jaar 2015 toch nog niet 
volledig is uitbetaald? 

Vraag 5
Kunt u precies aangeven hoe het uitbetaalde budget van € 712,2 miljoen zich 
verhoudt tot het blijkens de begroting voor het jaar 2016 beschikbare budget 
van € 749 miljoen? 

1 http://www.boerderij.nl/Home/Nieuws/2016/8/Bedrijfstoeslag-2015-nog-niet-volledig-uitbetaald-
2861862W/

2 Onder andere Kamerstuk 28 625, nr. 231.
3 Kamerstuk 28 625, nr. 231.
4 Kamerstuk 21 501-32, nr. 937.
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Vraag 6
Hoeveel geld zal alsnog uitbetaald worden en wanneer? Hoe gaat u voorko-
men dat er geen geld voor landbouwbedrijven op de plank blijft liggen?
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